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Op 4 oktober 2019 ontvingen wij vragen van de VVD fractie over de jeugdzorg op basis van artikel 40 
Reglement van Orde. Hieronder treft u de gestelde vraag of vragen aan, met het daarbij behorende 
antwoord: 
 
• Hoe verhoudt zich de kostenontwikkeling van jeugdzorg in de regio Hart van Brabant 
ten opzichte van de rest van Nederland? 
 
In Tabel 1 vindt u een overzicht van de percentages jeugdhulp tot 23 jaar per gemeente in de regio 
HvB afgezet tegen het regionaal en landelijk gemiddelde tussen 2015 en 2018. We zitten hiermee als 
regio licht boven het landelijk gemiddelde.  
 
In de regio zien we een toename van kinderen met Zorg in Natura (ZIN) met 3,13%. De stijging van 3 
procent in aantal cliënten zien we ook door vertaald in het kostenplaatje. 
 
 
 
• Als de kostenontwikkeling in onze regio inderdaad afwijk, wat zijn dan de oorzaken 
daarvan? 
 
De kostenontwikkeling in onze regio wijkt niet significant af van het landelijk gemiddelde. 
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